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Protokół Nr XI/11 
 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytej w dniu 26 lipca 2011 roku 

 
sesja została zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2001 r. Nr 142 poz. 1591 z późn. zmianami). 
 
Obrady trwały od 16.00 do 16.45 
Nieobecni radni: Wojciech Jagiełło, Marek Niemiec, Ryszard Pacułt. (radni 
usprawiedliwili swoją nieobecność)  
 
Ad. 1. 
Sesję otworzyła i prowadziła przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Czeczot. 
Po przywitaniu wszystkich obecnych, stwierdzeniu prawomocności obrad 
przypomniała, że XI sesja została zwołana na wniosek prezydenta miasta, w celu 
rozpatrzenia przez Radę projektów uchwał w sprawie : 

- zmian w budżecie miasta na rok 2011, 
- zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
 

Następnie  przedstawiła dwa wnioski: 
1) o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie  udzielenia poparcia 
prośbie o ułaskawienie policjantów (...)*(...)* i apelu do Prezydenta Rzeczypospolitej 
Polskiej o zastosowanie  wobec nich prawa łaski. Jednocześnie poinformowała, że z 
wnioskiem tym wystąpił prezydent miasta 
 
2) o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od 
komendanta wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 
Uzasadniając wniosek powołała się na przepis art. 162 § 9 ustawy z dnia 15 kwietnia 
2011 r. o zmianie ustawy – Prawo o ustroju sądów powszechnych (Dz. U. Nr 109 poz. 
627). 
 
Po upewnieniu się, że prezydent miasta (wnioskodawca sesji) wyraża zgodę na  
wprowadzenie zmian do porządku obrad, prowadząca obrady poddała pod głosowanie 
kolejno: 
1) wniosek o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie  udzielenia 
poparcia prośbie o ułaskawienie policjantów (...)*i (...)*i apelu do Prezydenta 
Rzeczypospolitej Polskiej o zastosowanie  wobec nich prawa łaski. 
„za” oddano 20 głosów 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
 
2) wniosek o uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia 
od komendanta wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników. 
„za” oddano 20 głosów 
„przeciw” 0 
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„wstrzymujących się” 0. 
 
Po uwzględnieniu wnioskowanych zmian porządek obrad sesji Nr XI przedstawia się 
jak niżej: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. zmian w budżecie miasta na rok 2011, 
2. zmiany wieloletniej prognozy finansowej,  
3. udzielenia poparcia prośbie o ułaskawienie policjantów (...)*i (...)* i apelu do 

Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej o zastosowanie  wobec nich prawa łaski. 
4. zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na 

ławników. 
3. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad. 2. 
1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2011. 
 
Proponowane zmiany w budżecie miasta omówiła i uzasadniła Alina Janik, Skarbnik 
Miasta. 
(pisemne uzasadnienie w załączeniu do projektu uchwały) 
 
Grzegorz Chudomięt poprosił o informację na temat wysokości kwoty jaką do tej pory 
Rada przeznaczyła na zadanie pn. „Budowa boiska ORLIK – osiedle Koźle”. 
 
Alina Janik, Skarbnik Miasta poinformowała, że była to kwota 1 mln. zł.  
 
Kolejne pytanie Grzegorza Chudomięta dotyczyło zadania pn. „PT i budowa 
lodowiska „Biały Orlik”, na terenie boiska „Orlik 2012” przy ul. 9 Maja oraz 
ewentualnych kosztów wyremontowania dotychczasowego lodowiska na os. Azoty. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta poinformował, że koszty remontu lodowiska na 
obiekcie Azotor wielokrotnie przewyższają koszt budowy „Białego Orlika”. 
 
Następnie na prośbę Grzegorza Chudomięta  głos zabrał Artur Maruszczak, kierownik 
Wydziału Inwestycji i Remontów, który przedstawił informację na temat parametrów  
technicznych „Białego Orlika”. 
Natomiast Tomasz Wantuła, prezydent miasta uzasadnił wydatki majątkowe na 
realizację zadań inwestycyjnych: „wykonanie przyłącza centralnego ogrzewania z 
istniejącej kotłowni do Przedszkola Nr 20” na kwotę 33.000,00 zł. „Zakup i montaż 
pompy zasilającej do centralnego ogrzewania” na kwotę 7.000,00zł. 
 
Mirosław Wantuła poprosił o podanie przyczyn niezabezpieczenia w budżecie miasta  
pełnej kwoty na realizację zadania „Budowa boiska ORLIK – osiedle Koźle” oraz czy 
łącznie zabezpieczona kwota pokryje koszty realizacji tej inwestycji ? 
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Artur Maruszczak, kierownik  Wydziału Inwestycji i Remontów wyjaśnił, że 
wysokość zaplanowanej kwoty wynikała z możliwości finansowych gminy. Wydział 
liczył się z wyższymi kosztami realizacji zadania, stąd zakładano, że po otrzymaniu 
ofert wystąpi o dodatkowe środki. Poinformował, że kwota łączna zabezpieczona na to 
zadanie pokryje koszty realizacji zadania, gdyż znane są oferty. 
 
Tomasz Wantuła, prezydent miasta poinformował, że warunkiem aplikowania o 
dodatkowe środki było zabezpieczenie w budżecie kwoty 1 mln zł. 
 
Grzegorz Mankiewicz  poprosił o przybliżony termin wykonania boiska Orlik. 
 
Artur Maruszczak, kierownik  Wydziału Inwestycji i Remontów poinformował, że 
realny termin to przełom września - października. Jednocześnie zastrzegł, że będzie to 
możliwe jeżeli nie wystąpią dodatkowe problemy. 
 
Grzegorz Peczkis i Stanisław Gładysz podzielili się wątpliwościami dot.  czasu  
wprowadzenia do budżetu miasta kwoty na zadanie pn. Budowa boiska ORLIK- 
osiedla Koźle. Zwrócili uwagę, że kwota ta jest wprowadzana po otwarciu ofert 
złożonych w postępowaniu przetargowym. 
 
Alina Janik, Skarbnik Miasta zapewniła, że ustawa Prawo zamówień publicznych 
dopuszcza taki tok postępowania. Podkreśliła, że na obecnym etapie brane są pod 
uwagę tylko  już otwarte oferty. Natomiast wnioskowana w projekcie uchwały  kwota 
wynika z faktu, ze złożone w postępowaniu przetargowym oferty przedstawiają kwoty 
wyższe od dotychczas zaplanowanych w budżecie miasta na realizację ww. zadania. 
 
Wyjaśnienia skarbnika miasta uzupełnił Artur Maruszczak, kierownik Wydziału 
Inwestycji i Remontów.  
 
Adam Sadłowski poprosił o informację na temat planowanego otwarcia lodowiska 
„Biały Orlik”.  
W dalszej części wypowiedzi poparł pomysł wybudowania  boiska ORLIK na terenie 
os. Koźle.  
 
Artur Maruszczak, kierownik Wydziału Inwestycji i Remontów wyjaśnił, że otwarcie 
zaplanowano na grudzień br.  
Następnie odpowiadając na pytanie Adama Sadłowskiego i Grzegorza Chudomięta 
poinformował o firmach biorących udział w bieżącym etapie postępowania 
przetargowego oraz  wykazanych w ofertach kwotach.  
 
Rafał Olejnik poprosił o bliższą informację na temat kwoty zaplanowanej na 
zwiększenie wydatków w dziale oświata i wychowanie. 
 
Wyjaśnień udzieliła Alina Janik, Skarbnik Miasta. 
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Po upewnieniu się, że nie ma więcej zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady 
Elżbieta Czeczot  poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr  XI/141/11    
 

Rady Miasta  Kędzierzyn – Koźle 
z dnia 26 lipca 2011r.      

 
w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2011.   

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej 
 
Projekt uchwały uzasadniła Alina Janik, Skarbnik Miasta. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady Elżbieta Czeczot  
poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 
 

Uchwała Nr  XI/142/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 lipca 2011 r. 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia poparcia prośbie o ułaskawienie policjantów 

(...)*i (...)*i apelu do Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej o zastosowanie  wobec 
nich prawa łaski. 

 
Tomasz Wantuła, Prezydent Miasta przypomniał, że temat policjantów (...)*i (...)* 
pojawił się 5 lat temu. Dzisiejszy projekt uchwały w sprawie udzielenia poparcia 
prośbie o ułaskawienie tych policjantów i apelu do Prezydenta Rzeczypospolitej 
Polskiej o zastosowanie wobec nich prawa łaski, jest wpisaniem się w działania 
zainicjowane zarówno na terenie Kędzierzyna-Koźla jak i całego kraju. Podkreślił, że 
celem tej inicjatywy nie jest podważanie wyroku sądu lecz wsparcie działań służb 
mundurowych i ruchu społecznego.  
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Grzegorz Mankiewicz zaapelował do obecnych na sali dziennikarzy o nagłośnienie 
w mediach tej inicjatywy i spowodowanie by inne gminy również podjęły podobny 
apel.  
 
Grzegorz Chudomięt upewnił się, że droga sądowa została już wyczerpana.  
 
Adam Sadłowski wyraził poparcie dla powyższej inicjatywy, stwierdzając że jest to 
ważna i szczytna akcja. Poinformował również o sceptycznych nastrojach wśród 
policjantów wynikających z wyroku sądu.  
 
Zygmunt Derej popierając projekt uchwały poinformował o prowadzonej na terenie 
miasta akcji zbierania podpisów wyrażających poparcie dla kędzierzyńsko-kozielskich 
policjantów. 
 
Po stwierdzeniu, że nie ma zgłoszeń do dyskusji, prowadząca obrady Elżbieta Czeczot  
poddała projekt uchwały pod głosowanie: 
„za” oddano 20 głosów 
„przeciw” 0 
„wstrzymujących się” 0. 

Uchwała Nr XI/143/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 lipca 2011 roku 

 
w sprawie udzielenia poparcia prośbie o ułaskawienie policjantów (...)*i (...)* i apelu do 
Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej o zastosowanie  wobec nich prawa łaski. 

(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji 

informacji o kandydatach na ławników. 
 
Elżbieta Czeczot, przewodnicząca Rady Miasta uzasadniając projekt uchwały  
powołała się na przepis art. 162 § 9 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o zmianie 
ustawy – Prawo o ustroju sądów powszechnych (Dz. U. Nr 109 poz. 627). 
 
Radni jednogłośnie, tj. 20 głosów „za” podjęli uchwałę. 
 

Uchwała Nr XI/144/11 
 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
z dnia 26 lipca 2011 r. 

 
w sprawie zasięgnięcia od komendanta wojewódzkiego Policji  

informacji o kandydatach na ławników. 
(tekst uchwały stanowi załącznik do nin. protokółu) 
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Ad. 3.  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad – przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta 
Czeczot  zamknęła  XI sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
 

Przewodnicząca obrad 
Elżbieta Czeczot  

 
Sesja zakończyła się o godz. 16.45 
Protokółowała  H. Olkowska 
 

 
 
 


